

Le français suit.

Measuring and Certification Services

RunNB wishes to offer race directors the option of having their course certified by competent measurers. A certified course is required if your event wishes to host a championship race. If you wish to have your course records recognized by Athletics Canada, your course should be an out-and-back pattern, 50% in one direction and 50% in the opposite direction, with limited elevation.

The measurers listed below offer measuring services and certification process with Athletics Canada. They will inform you of their availability and the cost of the measuring, depending on the course distance. The cost will include the time spent on location, use of equipment and material, traveling and lodging expenses, if needed, as well as registration fees with Athletics Canada. The process of measuring, calculating, correcting, documenting, submitting, consulting and waiting takes time. Directors should engage at least 4-6 weeks before a certificate can be secured. More names may be added to this list. If you are a competent measurer and you are available to help race directors with their course certification, please let us know.

Measurer's Name	Email	Telephone Number	Residence
Andrew Ottens	andrew.ottens@gmail.com	(506) 470-1718	Fredericton
Kraig Colpitts	krunner@live.ca	(506) 875-5119	Moncton
Aaron Sellers	captaaronsellers@gmail.com		
Colin McQuade	colinbmcquade@hotmail.com		Moncton

Services de mesurage et de certification de parcours

CourseNB veut offrir aux directeurs de course l'option d'avoir leur parcours certifié par des mesureurs compétents. Un parcours certifié est requis si votre course veut être l'hôte d'une course championnat. Si vous voulez que vos records de parcours soient reconnus par Athlétisme Canada, votre parcours devrait être en boucle, 50% de la distance dans une direction et 50% dans la direction opposée, avec un dénivellement limité.

Les mesureurs ci-dessous vous offrent les services de mesurage sur le parcours et les démarches de certification auprès d'Athlétisme Canada. Ils vous informeront de leur disponibilité et des coûts du mesurage, selon la distance du parcours. Le coût inclut le temps consacré au mesurage sur le parcours, l'équipement et le matériel, les dépenses de voyage et d'hébergement, si nécessaire, ainsi que les frais d'inscription à Athlétisme Canada. Le processus de mesurage, le calcul, la correction, la documentation, l'application et les consultations exigent beaucoup de temps. Les directeurs de course peuvent s'attendre à un délai de 4 à 6 semaines avant de recevoir le certificat de certification. D'autres noms peuvent s'ajouter à cette liste. Si vous êtes un mesureur compétent et que vous êtes disponible pour aider les directeurs de course à certifier leur parcours, n'hésitez pas à nous contacter.

Nom du mesureur	Courriel	Numéro de téléphone	Résidence
Andrew Ottens	andrew.ottens@gmail.com	(506) 470-1718	Fredericton
Kraig Colpitts	krunner@live.ca	(506) 875-5119	Moncton
Aaron Sellers	captaaronsellers@gmail.com		
Colin McQuade	colinbmcquade@hotmail.com		Moncton